
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete Jogi és Ellenőrzési Bizottságának 

2024. január 23-án a Városháza kistermében 1430 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
 Papp István bizottsági elnökhelyettes  
 Tarsoly Imre bizottsági tag 
 Dr. Hóka József bizottsági tag 
 Szabó László bizottsági tag 
 
A meghívottak közül az ülésen jelen vannak:   
 dr. Kovács Éva jegyző 
 Katonáné Fülöp Gabriella irodavezető 
 Nagy Ferenc önkormányzati főtanácsadó 
 Pappné dr. Dolányi Kitti mb. osztályvezető 
 Rékasi Éva osztályvezető 
 Siraki Tamásné osztályvezető 
 dr. Szilágyi Mária osztályvezető 
 Püspökiné Horváth Melinda jegyzőkönyvvezető 
 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Köszöntötte a bizottság tagjait, és a meghívottakat. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, 
az 5 bizottsági tagból 5 fő jelen van. 
 
Elmondta, hogy a szervezeti és működési szabályzat rendelkezése szerint a jegyzőkönyv aláírására - 
az elnök mellett - 1 fő bizottsági tagot szükséges megválasztani. Javasolta, hogy a jegyzőkönyvet 
aláíró bizottsági tag Tarsoly Imre bizottsági tag legyen. Kérte a bizottságot, hogy szavazzanak a 
javaslatról. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 4 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodással elfogadta 
Tarsoly Imre bizottsági tagot a jegyzőkönyv aláírójaként. 
 
Megkérdezte, hogy van-e valakinek a napirendre vonatkozóan más javaslata? Mivel nem volt, ezért 
kérte, hogy aki a napirendet elfogadja, igennel szavazzon. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
 
1/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága 2024. január 
23-i ülésének napirendjét a következők szerint állapította meg:   
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N a p i r e n d: 
N y í l t  ü l é s: 
 

1. Előterjesztés a Jogi és Ellenőrzési Bizottság 2024. évi munkatervéről 
 

Előterjesztő: Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 

 
2. Előterjesztés a közterületi térfigyelő kamerarendszerről szóló új önkormányzati rendelet 

megalkotásáról 
 

Előadó: Katonáné Fülöp Gabriella hatósági irodavezető 
 

3. Előterjesztés a hatvani hivatásos szervek dolgozóinak sport és rekreációja támogatásáról 
 

4. Előterjesztés a hatvani 4. számú házi gyermekorvosi körzet egészségügyi feladat ellátásának 
megszervezéséről 

 
5. Előterjesztés a hatvani 5. számú felnőtt háziorvosi körzet egészségügyi feladat ellátásának 

megszervezéséről 
 

Előterjesztő a 2-5. napirendi pontig: Horváth Richárd polgármester 
 

6. Tájékoztató a Heves Vármegyei Kormányhivatal által végzett közszolgálati ellenőrzésről 
 

Előterjesztő: dr. Kovács Éva jegyző 
Előadó a 3-6. napirendi pontig: Lukács László jegyzői irodavezető 

 
7. Egyebek 

 
 
1. napirend 
Előterjesztés a Jogi és Ellenőrzési Bizottság 2024. évi munkatervéről 
 
Előterjesztő: Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 
Dr. Hóka József bizottsági tag 
Jegyző asszonytól szeretném megkérdezni, hogy a választások után egyszerre két bizottság fog 
működni, vagy pedig az új bizottság csak októberben alakulhat meg? 
 
dr. Kovács Éva jegyző 
Az új bizottság csak októberben alakul meg, és akkor fogják letenni az új megválasztott képviselők 
is az esküt. Tehát ez a képviselő-testület és a bizottságok október 1-jéig fognak működni. Az 
átmeneti időszak elég érdekes lesz, jogilag nem hoztak átmeneti rendelkezéseket, de azon a 
felkészítőn, amit a Nemzeti Választási Iroda tartott, annyit mondtak, hogy jogelveket fognak 
figyelembe venni, tehát a jóhiszemű, tisztességes joggyakorlást a képviselő-testület részéről, hogy 
kár ne érje az önkormányzatot. Bármilyen változás is történik, az üléseket meg kell tartani, és a 
meghozandó döntéseket meg kell hozni, tehát akár pályázathoz, akár személyi kérdésekhez 
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kapcsolódó döntések szükségesek, az ügymenetnek folyamatosnak kell lennie. 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
 
2/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága a képviselő-
testület, valamint szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 35/2010. (XI. 26.) 
önkormányzati rendelet 26. § (1) és (2) bekezdése alapján a 2024. évi munkatervét a határozat 
melléklete szerint elfogadja. 
A bizottság felkéri a bizottság elnökét és a jegyzőt, hogy a bizottsági ülések előkészítését a 
munkaterv szerint szervezzék. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: a Jogi és Ellenőrzési Bizottsági elnöke a Jegyzői Iroda útján 
 

A 2/2024. (I. 23.) sz. bizottsági határozat melléklete a jegyzőkönyv 1. sz. mellékletét képezi. 
 
 
2. napirend 
Előterjesztés a közterületi térfigyelő kamerarendszerről szóló új önkormányzati rendelet 
megalkotásáról 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Katonáné Fülöp Gabriella hatósági irodavezető 
 
 
Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
rendelettervezetről. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
 
3/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága dr. Kovács Éva 
jegyző előterjesztésében megtárgyalta a közterületi térfigyelő kamerarendszerről szóló új 
önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló előterjesztést, és az előterjesztés mellékletét képező 
rendelettervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra ajánlja. 
 
 
3. napirend 
Előterjesztés a hatvani hivatásos szervek dolgozóinak sport és rekreációja támogatásáról 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 



4 
 

  

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke megkérdezte a bizottsági tagokat, 
hogy szavazhatnak-e összevontan a 3 határozati javaslatról. Észrevétel nem volt, ezért kérte, hogy 
aki a határozati javaslatokat támogatja, igennel szavazzon. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatokat hozta: 
 
4/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága Horváth 
Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a hatvani hivatásos szervek dolgozóinak sport 
és rekreációja támogatásáról megkötéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évre vonatkozóan a Heves Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Hatvani Hivatásos Tűzoltó-parancsnokságának (székhely: 3000 
Hatvan, Hunyadi tér 19.) dolgozói részére a Hatvan Városi Strandfürdő területének használatát 1 
óra időtartamban, a hivatalos nyitvatartási idő után, korlátlan alkalommal térítésmentesen biztosítja, 
továbbá a Markovits Kálmán Városi Uszodában korlátlan alkalommal, térítésmentesen 
felhasználható 5 db, szolgálati igazolvánnyal érvényesíthető belépőt, mint támogatást nyújt.  
A képviselő-testület felhatalmazza Hatvan város polgármesterét a támogatást biztosító 
dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2024. február 28. (a támogatást biztosító dokumentumok aláírására)     
Felelős: Hatvan város polgármestere a Hatvani Szolgáltató Kft. útján 
 
 
5/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága Horváth 
Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a hatvani hivatásos szervek dolgozóinak sport 
és rekreációja támogatásáról megkötéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évre vonatkozóan az Országos 
Mentőszolgálat Hatvani Mentőállomása dolgozói részére (székhelye: 3000 Hatvan, Nagyteleki út 
40.) a Hatvan Városi Strandfürdő területét az OMSZ hatvani állománya számára 1 óra 
időtartamban, a hivatalos nyitvatartási idő után, korlátlan alkalommal térítésmentesen biztosítja, 
továbbá a Markovits Kálmán Városi Uszodában korlátlan alkalommal, térítésmentesen 
felhasználható 5 db, szolgálati igazolvánnyal érvényesíthető belépőt, mint támogatást nyújt. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hatvan város polgármesterét a támogatást biztosító 
dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2024. február 28. (a támogatást biztosító dokumentumok aláírására)     
Felelős: Hatvan város polgármestere a Hatvani Szolgáltató Kft. útján 
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6/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága Horváth 
Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a hatvani hivatásos szervek dolgozóinak sport 
és rekreációja támogatásáról megkötéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évre vonatkozóan a Hatvani 
Rendőrkapitányság dolgozói részére (székhelye: 3000 Hatvan, Ratkó József út 14.), a Hatvan 
Városi Strandfürdő területét 1 óra időtartamban, a hivatalos nyitvatartási idő után, korlátlan 
alkalommal térítésmentesen biztosítja, továbbá a Markovits Kálmán Városi Uszodában korlátlan 
alkalommal, térítésmentesen felhasználható 5 db, szolgálati igazolvánnyal érvényesíthető belépőt, 
mint támogatást nyújt. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hatvan város polgármesterét a támogatást biztosító 
dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2024. február 28. (a támogatást biztosító dokumentumok aláírására)     
Felelős: Hatvan város polgármestere a Hatvani Szolgáltató Kft. útján 
 
 
4. napirend  
Előterjesztés a hatvani 4. számú házi gyermekorvosi körzet egészségügyi feladat ellátásának 
megszervezéséről 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Már jó ideje minden hónapban orvosokkal kapcsolatos döntéseket kell hozni. Vége lesz ennek 
egyszer? 
 
Nagy Ferenc önkormányzati főtanácsadó 
Nem, ennek nem lesz vége, mert egyre több orvos fog átállni erre a verzióra, és így egyre több 
gondunk lesz a körzetekkel, amiket munkaviszonyban kell ellátni.  
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Nagy teher és súlyos pénzek is, de muszáj bevállalni. 
 
Nagy Ferenc önkormányzati főtanácsadó 
Igen, annak érdekében, hogy legyen ellátás.  
 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
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7/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága Horváth 
Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a hatvani 4. számú házi gyermekorvosi körzet 
egészségügyi feladat ellátásának megszervezéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hatvani 4. számú házi gyermekorvosi körzet 
egészségügyi feladatainak helyettesítéssel történő ellátására 2024. február 1. napjától 2024. április 
30. napjáig DR. ZSEMBEROVSZKY-MED Korlátolt Felelősségű Társasággal (székhelye: 3000 
Hatvan, Tompa Mihály utca 2.; adószáma: 27896927-1-10; cégjegyzékszáma: 10-09-037954; 
képviseli: Dr. Estradáné Dr. Zsemberovszky Mária Magdolna ügyvezető) vállalkozási szerződést 
köt bruttó 75.000,-Ft/munkanap díjjal. A Kft. a rendelést a hét 3 munkanapján látja el, mely 
magában foglalja az iskola-egészségügyi feladatokat és a csecsemő tanácsadást is. Az egészségügyi 
feladatokat ellátó orvos személye: Dr. Estradáné Dr. Zsemberovszky Mária Magdolna (lakcíme: 
3000 Hatvan, Tompa Mihály utca 2.; orvosi nyilvántartási száma: 31648). 
A képviselő-testület a hét fennmaradó 2 napját érintő egészségügyi ellátást, illetve az eseti jelleggel 
történő helyettesítési feladatokat az önkormányzattal jogviszonyban álló gyermekorvosokkal 
biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződések aláírására, valamint a személyi 
változásoknak az illetékes hatóságok felé történő bejelentésére, beleértve a rendelési idő 
módosítását is. 
 
A hatvani 4. számú gyermek háziorvosi körzet személyi és működési kiadásaihoz szükséges 
pénzügyi forrás az önkormányzat 2024. évi költségvetésébe történő betervezéséről a képviselő-
testület a 660/2023.  (XI.23.) zü. számú határozatában már döntött. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
5. napirend 
Előterjesztés a hatvani 5. számú felnőtt háziorvosi körzet egészségügyi feladat ellátásának 
megszervezéséről 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 
Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
A Jogi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
 
8/2024. (I. 23.) sz. jogi és ellenőrzési bizottsági határozat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága Horváth 
Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a hatvani 5. számú felnőtt háziorvosi körzet 
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egészségügyi feladat ellátásának megszervezéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hatvani 5. számú felnőtt háziorvosi körzet 
egészségügyi asszisztensi feladatainak helyettesítéssel történő ellátására 2024. január 8. napjától 
2024. december 31. napjáig Dr. Madlénáné Tusor Krisztina (Székhely: 3032 Apc Ady E. u. 2. 
Adószám: 59839578-1-30, Bank neve: K&H Bank Zrt. Bankszámlaszám: 10403538-50527076-
51561006) egyéni vállalkozóval vállalkozói keretszerződést köt bruttó 3.500,-Ft/óra díjjal.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés előkészítésére és 
visszamenőleges hatállyal történő aláírására, valamint a személyi változások illetékes hatóságok 
felé történő bejelentésére. 
 
A képviselő-testület a hatvani 5. számú felnőtt háziorvosi körzet személyi és működési kiadásaihoz 
szükséges pénzügyi forrást a fentiek figyelembe vételével az önkormányzat 2024. évi 
költségvetésébe betervezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
6. napirend 
Tájékoztató a Heves Vármegyei Kormányhivatal által végzett közszolgálati ellenőrzésről 
 
Előterjesztő: dr. Kovács Éva jegyző 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Gratulálunk a hivatalnak, büszkén mondta polgármester úr, hogy nincs különösebb hiba, eltérés 
nem merült fel. 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy a tájékoztatót 
szíveskedjenek tudomásul venni. 
 

Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Jogi és Ellenőrzési Bizottsága dr. 
Kovács Éva jegyző előterjesztésében megtárgyalta a Heves Vármegyei Kormányhivatal által 
végzett közszolgálati ellenőrzésről szóló tájékoztatót és azt az írásbeli előterjesztésnek 
megfelelően tudomásul vette. 

 
 
7. napirend 
Egyebek 
 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Szeretném Szabó László bizottsági tagot megkérni, hogy az orvosi ügyeletről mondjon pár szót. 
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Szabó László bizottsági tag 
Van egy finomított verzió, mely szerint működik, minden rendben van és zökkenőmentes volt az 
átállás, és van egy őszintébb verzió, ami azt jelenti, hogy a háziorvosokkal a mai napig eléggé 
nehézkes az együttműködés. Kevesen vannak, akik az ügyeleti munkára hajlandóságot mutatnak. 
Múlt héten már kaptam egy telefont, amiben kicsit ösztönöztek arra, hogy vegyem fel velük a 
„harcot” és próbáljak meg beleállni abba, hogy ki kellene venni a részüket jobban az ügyeleti 
munkából. Azt gondolom, hogy az a jogszabály, amit alkottak az ügyeletre, az lett egy kicsit hibás, 
mert leszabályozta azt az időtartamot, amit nekik kötelezően ott kell tölteni az ügyeleten, és ez 22 
órával bezárul, hétvégén pedig délután 14 órával. Így az orvosok ezen idők leteltével nem maradnak 
tovább, ebből kifolyólag van, hogy a mentőtiszt orvos nélkül marad éjszakára az ügyeleten. Vannak 
olyan feladatok, amikhez kell az orvosi körbélyegző, és hatáskörük. Ilyenkor a környező 
településekről, Hevesről és Gyöngyösről járnak át orvosok. Ezeket az éjszakákat én próbálom 
megadni nekik és így lefedni ezt a dolgot. Összességében a betegek nem vesznek ebből észre 
semmit, mert a mentőtisztek legalább olyan szinten látják el az oda érkező sürgősségi eseteket, mint 
maguk az orvosok. A gyógyszer felírás a patikai nyitva tartás miatt egyébként sem releváns. Úgy 
próbálom menteni a térség ellátását, hogy a járásból megpróbálok külső közreműködő orvosokat 
hozni. Budapestről van több olyan orvos, aki lejár ide és ezen az ügyeleten dolgozik, itt teljesít 
szolgálatot, amit ezúton is köszönök nekik, hogy helyt állnak. Javuló tendenciát mutatunk, mert 
amikor elkezdtük októberben, akkor 17 olyan éjszaka volt, amikor nem volt orvos. Később ez 9-re 
csökkent, és a tárgyhóban már 7-nél tartunk, de 0-ra nem fogom tudni kihozni addig, amíg az itteni 
nyugdíjkorhatáros orvosok, teljesen jogosan mondják azt, hogy ők már nem szeretnék az 
éjszakázást csinálni. Meg is értem őket, úgyhogy igyekszek majd valahonnan közreműködői 
szerződésekkel megbízott orvosokkal idősávokat lefedni.  
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Mennyire meghatározó a helyszínváltás? Jobb lett? 
 
Szabó László bizottsági tag 
Nekem meg kell találnom azt a hangnemet, amivel a kórháznak a rendjét és működését semmivel 
nem sértem meg, de egyébként ők is megpróbálnak úgy hozzám állni, hogy lehetőleg elférjünk 
egymás mellett. Továbbra is azt mondom, hogy szerencsésebb lett volna ezt a két szakmát külön 
választani. Annak, hogy visszakerült a kórházba az ügyelet, legalább annyi negatívuma is van, mint 
amennyi előnye. Előnye az, hogy könnyebb az elérése a sürgősségi osztálynak, ha valakit át kell 
küldenünk, vagy be kell utaljunk. Viszont, mivel a kórház nem fog minket teljesen autonóm 
területként kezelni, ezért folyamatosan bele fog szólni a működésünkbe, amiből lehet később némi 
feszültség. Jelen pillanatban megtaláltuk azt a pontot, ahol tisztelettel el vagyunk egymás mellett, és 
ha ez így marad, akkor van jövője ennek a dolognak. Nehéz helyzetbe hoztak minket ezzel a 
költözéssel, de magát a kórházat is, mert a kórháznak hiányzik az a terület, ahova minket oda 
bepréselt. Nem tudom, hogy hosszú távon majd hogyan fog működni. Annál is inkább, mert az új 
vezetőnek, akit kineveztek, van egy elképzelése, hogy ezeket az ügyeleteket a mentőszolgálattól 
tovább irányítaná a kórházi sürgősségi osztályok közelébe. Tehát lehet, hogy még egy tulajdon 
váltás is lesz a jövőben. 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Valaki valami pozitívumot is tudna mondani? 
 
Nagy Ferenc önkormányzati főtanácsadó 
Elindult az E-menza program. 
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Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Már csak egy új konyha kellene, de a közétkeztetés jól főz. Az E-menza rendszer a szülői oldalról is 
jól beáll szerintem, valamint az iskolákban is zökkenőmentes volt az átállás. 
  
Nagy Ferenc önkormányzati főtanácsadó 
A régi tartozásokból is fizettek be, ez is előrelépés. 
 
 
Smidné Vereb Julianna bizottsági elnök 
Mivel egyéb hozzászólás, észrevétel nem történt, ezért megköszönte a bizottság tagjainak és a 
meghívottaknak az ülésen való részvételét és a Jogi és Ellenőrzési Bizottság nyílt ülését 
befejezettnek nyilvánította.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Tarsoly Imre Smidné Vereb Julianna 
 Jogi és Ellenőrzési Bizottság Jogi és Ellenőrzési Bizottság  
 tagja elnöke   


